
 

Skolebestyrelsesmøde – Tømmerup Skole 

 

 

Dag-måned-år Formandens 

initialer 

 

Tid og sted: 17.00-19:00 på Skolens 

lærerværelse 

  

21/9 -2021  KLR 
 

 
 

1. Afbud: 
 

Michael, Mads og Tue 

2. Velkommen: 
 

3. Meddelelser: 
 

 

• Velkommen til vores nye 
medlemmer/bestyrelsesmedlemmer 

• Tavshedspligterklæring 
 

 
Fra skolen: 

• Velkommen til Mia, vores konstitueret skoleleder - 

præsentation 

 

• Kort opfølgning på høringssvar fra ultimo august 

JS har ikke indgivet noget høringssvar - dato herfor er også 

overskredet. Mia har spurgt JS om høringssvar. Der sker et 

generelt løft af folkeskolerne - statslige puljemidler, der 

bliver tildelt. Udfordringen er, at da vi sender flere elever til 

specialskoler, så er det forslag der er kommet, at tage 

pengene fra almenskolerne og tilføre dem til 

inklusionsskolerne. JS mener ikke at der er grund til, at 

oprette en sag på dette. 

• Pædagogisk dag 

Alle lærere, MA, Karin, JS og Lena var i uge 33 i Borup, hvor 

vi igennem en hel dags arbejde bl.a. udarbejdede skolens 

handlingsplan. Det var en meget intens dag med snak om 

skolens visioner og ambitioner. Vi blev ledt godt igennem at 

Lotte, der havde forskellige opgaver med til os. Disse 

opgaver/arbejdsspørgsmål fik os til at reflektere i mindre 

grupper på tværs af skole/SFO. 

• Skolens handlingsplan 

Udleveres til mødet og vi har fokus på matematikforståelsen 

- forståelse af matematik som mere end tal og udenadslære 

- Undersøgende, dialogisk og anvendelsesorienteret. 



Vi skal vælge et fokus mere i dette skoleår og det taler vi 

om, hvilket et det bliver, på det næstekomne lærermøde.  

Fra Pædagogisk leder: 

• Siden sidst  

• Hvordan er der blevet taget imod Siv? 

Lena forventer meget af samarbejdet, da vi er blevet valgt 

til. Siv har skrevet speciale om SoMe - kommende fokus på 

SSP og mellemtrinsbørnenes fokus på sociale medier.  

AKT er i første omgang valgt fra, da Siv lige skal ”lande” og 

lære børnene at kende - skabt relationer. 

 

 

 

• Hoved arbejdsopgaven: 
 

• Gennemgang af Skolestrategi 

• Hvordan går den i spind med 

handlingsplanen? 

Vi mangler ”blomsterbladet” trivsel og omsorg - men det er 

det vi kan, og ikke det vi mangler. 

Trivselspolitik er lavet i pixi-version og den lægges på 

skolens hjemmeside. 

   

• Spørgsmål? 

Ingen indsigelser men opfordres til, at give en briefing på 

handleplanen hver gang der afholdes et 

skolebestyrelsesmøde - sparring for SB. 

• Kan handleplanen vedtages? 

Ja den bliver godkendt og vedtaget. 

 

• Nedsæt endelig arbejdsgruppe for skolens 

principper - således at de hænger sammen med 

Skolestrategi og handlingsplan. 

KLR kigger på det til næste møde. 

 

 

 

  
 
 

 

 

 4. Skolebestyrelsesformanden: 
 

• Opsamling på aftenens møde.  



5. Skoleåret Hængeparti 

• Punkter til en kommende dagsorden 

 

6. Møde med forældreråd og nyt fra 
Forældre foreningen: 

• Hvordan ser det ud med forældreråd i klasserne 

Der har været forældremøde i alle klasser og lavet 

forældreråd i alle klasser på nær et? 

• Hvordan med tilslutningen til Forældre Foreningen 

Mads er her ikke i aften. Men der er kommet et par nye til 

Forældre Foreningen. 

• Vores kommunikation 

Kommunikationsmateriale skal på til næste møde. I 

forbindelse med, hvordan vi får forældrene med. 

 

7. Kommende mødedatoer: Datoer:  

Mangler referat fra sidst 

8. EVT. Landsmøde: tilmeldingsfrist 30. september som 

er 19. - 20. november.  

Tina tager afsted. 

 -  

 

- Valg til skolebestyrelsen. Afholdes året efter kommunevalg (2022 inden sommerferien)  

SB kan anmode B- og U-udvalget om at få lov at rulle.  

 


